

Call for Nominations to Board of Directors 2022 AGM – February 22, 2022 – via Webinar

- Nominations for the CMGA Board of Directors must be received by the Office or the President before the Annual General Meeting, so **at the latest on December 17th, 2021 at 4 :30 pm ET.**
- Candidates must also provide a brief biography for distribution to the membership with the ballots if a vote is needed.
- The list and biographies of nominees and ballots will be circulated to the active membership 60 days before the AGM.

I hereby nominate the following person to stand for election for the Board of Directors of the CMGA:

Name of nominee: _____ CMGA #: _____

Address: _____

Telephone/Fax/Email: _____

Name of proposer: _____ CMGA #: _____

Address: _____

Telephone/Fax/Email: _____

Signature of **proposer**: _____

Signature of **nominee, accepting Nomination**: _____

I hereby nominate the following person to stand for election for the Board of Directors of the CMGA:

Name of nominee: _____ CMGA #: _____

Address: _____

Telephone/Fax/Email: _____

Name of proposer: _____ CMGA #: _____

Address: _____

Telephone/Fax/Email: _____

Signature of **proposer**: _____

Signature of **nominee, accepting Nomination**: _____

Appel de candidatures au conseil d'administration
AGA 2022 – 22 février 2022 – via webinaire

- Les candidatures au conseil d'administration de l'ACCB doivent parvenir au bureau ou à la présidente avant l'assemblée générale annuelle, **soit au plus tard le 17 décembre 2021 à 16 h 30 HE.**
- Les candidats doivent également fournir une brève biographie à distribuer aux membres avec les bulletins de vote si un vote est nécessaire.
- La liste et les biographies des candidats et les bulletins de vote seront distribués aux membres actifs 60 jours avant l'AGA.

Par la présente, je propose la candidature suivante à l'élection au conseil d'administration de l'ACCB:

Nom du/de la candidat(e): _____ ACCB # : _____

Adresse: _____

Téléphone/Fax/Courriel : _____

Nom du/de la proposeur(euse): _____ ACCB # : _____

Adresse: _____

Téléphone/Fax/Courriel: _____

Signature **du/de la proposeur(euse):** _____

Signature **du/de la candidat(e) acceptant la nomination:** _____

Par la présente, je propose la candidature suivante à l'élection au conseil d'administration de l'ACCB:

Nom du/de la candidat(e): _____ ACCB # : _____

Adresse: _____

Téléphone/Fax/Courriel : _____

Nom du/de la proposeur(euse): _____ ACCB # : _____

Adresse: _____

Téléphone/Fax/Courriel : _____

Signature **du/de la proposeur(euse):** _____

Signature **du/de la candidat(e) acceptant la nomination:** _____